
1 

 

ZARZĄD POWIATU 

TARNOBRZESKIEGO 

    

 

 

 
Protokół Nr 21 z posiedzenia Zarządu Powiatu Tarnobrzeskiego  

w dniu 26 sierpnia    2021 r. 

 

 

W posiedzeniu Zarządu Powiatu udział wzięli: 

1. Jerzy Sudoł – Starosta Tarnobrzeski 

2. Jacek Rożek –Wicestarosta Tarnobrzeski 

3. Wojciech Gruszka – członek Zarządu 

4. Marian Grzegorzek – członek Zarządu 

5. Marek Ożga – członek Zarządu 

Ponadto w posiedzeniu udział wzięli :  Elżbieta Wojciechowska – Skarbnik Powiatu, 

Kazimierz Błasiak – Sekretarz Powiatu, 

 

Posiedzenie prowadził  Starosta Jerzy Sudoł  wg nst. porządku. 

1. Zmiany w budżecie Powiatu na 2021 r. 

2.  Wyrażenie opinii  w sprawie drogi S – 74 . 

3.  Rozpatrzenie wniosków szkół w sprawie zmian arkuszy organizacyjnych. 

4. Sprawy różne. 

 

Starosta udziela głosu Skarbnik Powiatu, która przedstawia  projekt uchwały  Zarządu                             

w sprawie zmiany budżetu Powiatu na 2021 r. Dokonane zmiany umożliwiają m.in. 

rozstrzygnięcie przetargów na roboty drogowe. Uchwała została przyjęta 5 głosami „za”. 

Oznaczona Nr 21/73/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Sekretarz Powiatu przedstawił projekt uchwały w sprawie opinii do  rozwiązań  związanych z   

opracowaniem dotyczącym zadania :      

„Wykonanie. Studium Techniczno – Ekonomiczno – Środowiskowego (wraz z analizą 

i weryfikacja wariantów zarekomendowanych z etapu SK) oraz materiałów do 

wniosku o wydanie DŚU wraz z jej uzyskaniem dla inwestycji pn. „Budowa drogi 

ekspresowej S74 na odcinku Opatów – Nisko”.   

Zarząd  Powiatu rekomenduje wybór przebiegu trasy projektowanej drogi według 

wariantów TGD ( kolor pomarańczowy  lub wariantu  W3 (kolor zielony). Przyjęcie 

uchwały było poprzedzone konsultacjami z  Gminami  Gorzyce i Grębów. 

Uchwała Nr 21/74/2021 stanowi załącznik do niniejszego protokołu. Rozpatrzono pismo 

dyrektora ZS w Gorzycach z dnia 24 sierpnia 2021 r. w sprawie wyrażenia zgody na 

otwarcie od 1 września 2021 r. 5 klas pierwszych. W związku ze zgłoszeniem się  

kolejnych uczniów dyrektor proponuje podział dwóch klas  

Technik informatyk( 23) + technik programista (15) = 38 

Technik logistyk (20) + technik ekonomista(8) = 28 

Trzy klasy- Technik informatyk – 23, Technik logistyk – 20, Technik programista (15) + 

Technik ekonomista (8) = 23. Zarząd wyraził zgodę. 
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Zatwierdzono Aneks Nr 2  Zespołu Szkół Nr 1 w Nowej Dębie do arkusza organizacji 

pracy  szkoły na rok szkolny 2021/2022 w związku  z Orzeczeniem o potrzebie 

indywidualnego nauczania dla uczennicy klasy III B. Zatwierdzono 12 godzin. 

Rozpatrzono pismo Powiatowego Centrum Pomocy Rodzinie w sprawie  indywidualnego 

rozpatrzenia wniosku i zwiększenia dofinansowania dla Pana J. W. na zakup protezy nogi. 

Zarząd Powiatu wyraził zgodę. 

Wiceprzewodniczący Rady Powiatu Pan Tomasz Zieliński  wniósł sprawę montażu 

minimum 2 progów zwalniających w Nowej Dębie.  Jeden na odcinku od DK 9 do 

skrzyżowania z ul. Smugową,  drugi na odcinku od skrzyżowania ul. Smugowa do ul. 

Borowa. 

Scalenia gruntów  wsi Wola Baranowska. 

W związku z tym, że nie wykonane zostało zadanie dot. scalenia gruntów wsi Wola 

Baranowska , po otrzymaniu umów  z Urzędu Marszałkowskiego , Zarząd Powiatu 

wystąpi z projektem zmiany zał. Nr 2 do Wieloletniej Prognozy Finansowej. 

Przyczyny niezrealizowania zadania nie leżą  po stronie  Powiatu.  

                                               

 

Sprawy różne. 

 

W sprawach różnych rozpatrzono nast. sprawy: 

 

1. Na wniosek Sołtysa Wsi Cygany przeznaczono kwotę 700 zł ( brutto) na zakup usługi 

transportowej związanej z wyjazdem grupy dożynkowej na  Dożynki do Częstochowy. 

2.  Rozpatrzono pismo Stowarzyszenia  na rzecz Osiedla Poręby Dębskie. 

Na zakup usług związanych z wykonaniem altany – taneczno – zabawowej 

przeznaczono kwotę 2 500, 00 zł (brutto). 

3.  Rozpatrzono pismo Prezesa OSP w Nowej Dębie. Na zakup umundurowania 

strażackiego – wyjściowego przeznaczono kwotę 1 000,00 zł ( brutto).  

 

 

Wobec wyczerpania   przyjętego porządku,     Starosta zamknął posiedzenie Zarządu w dniu   

26  sierpnia 2021r.   

 

 

Na tym protokół zakończono.                         Zarząd Powiatu 

 

Protokołował                                             1. Jerzy Sudoł 

 

Kazimierz Błasiak                                           2. Jacek Rożek 

               

                                                                         3. Wojciech Gruszka 

                 

                                                                          4. Marian Grzegorzek 

                

                                                                           5. Marek Ożga  

 

 


